
 

 

Fråga i Kommunfullmäktige den 20 maj 2025                                                                                                

Ställd till Ena Energis ordförande Jan Hannebo (M)  

Håller projektet Futurena tidplanen utifrån KF:s beslutade ägardirektiv?   

I kommunfullmäktiges beslutade ägardirektiv för Ena Energi anges:  

”Bolaget ska i sina fortsatta verksamhetsplaner planera efter att marken, där nuvarande 

huvudproduktion bedrivs, frigörs till senast 2035. Marken som frigörs ska vara sanerad för att 

möjliggöra bostadsbyggande. Bolaget ska ta fram en långsiktigt hållbar plan för hur en åtkomst av 

marken skulle kunna realiseras, med eller utan produktion av elektricitet. Planen ska presenteras för 

kommunstyrelsen. Bolaget ska vidare undersöka förutsättningarna för ö-drift, och presentera dessa 

för kommunstyrelsen.” 

Detta har Ena Energi utrett i projektet Futurena och i enlighet med tidigare ägardirektiv presenterat 

för Enköpings Moderbolag (Emab), som beslutat att överlämna rapporten till Kommunstyrelsen.  

I januari 2025 informerades Kommunstyrelsens arbetsutskott (ksau) om utredningen Futurena med 

syftet: ”Information inför beslutsärende i kommunstyrelsen den 1 april”. 

I mars 2025 säger Peter Book i EP att han hoppas att frågan ska kunna stå på dagordningen i 

kommunstyrelsen den 6 maj, för att sedan kunna tas några veckor senare av fullmäktige. 

Den 9 maj 2025 har Ena Energi-frågan och Futurena ännu inte presenterats för Kommunstyrelsen. 

Med anledning av ovanstående frågar jag Ena Energis ordförande Jan Hannebo (M):  

Håller projektet Futurena tidplanen utifrån KF:s beslutade ägardirektiv?   

Enköping 2025-05-09      

Anders Wikman, Nystart Enköping  


